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Datum 28 september 2023

Steller vragen Paul ’t Lam, GroenLinks

Onderwerp Bewakingscamera’s Sportfondsen

Het college/de burgemeester* wordt verzocht de volgende vraag/vragen* 
schriftelijk/mondeling* te beantwoorden:

Ons is het bericht ter ore gekomen dat op een aantal (sport)locaties die in beheer zijn bij 
Sportfondsen camera’s zijn geplaatst die op 1 oktober in werking gesteld zouden gaan 
worden.
Kort daarop kregen we mee dat na protest van Voorschotense basisscholen de in werking 
treding van deze camera’s uitgesteld wordt tot nader orde.

1/ Is de gemeente op de hoogte van het voornemen om bewakingscamera’s op de diverse 
locaties waar Sportfondsen het beheer heeft, te gaan gebruiken?
2/ Is de gemeente betrokken bij het voornemen om deze bewakingscamera’s te plaatsen en 
te gebruiken?
3/ Is de gemeente overtuigd van de nut en noodzaak tot het gebruik van de 
bewakingscamera’s op deze locaties?
4/ Gaat de gemeente actie ondernemen om te zorgen dat zowel het doel als de grondslag 
van deze camera-opname’s passend zijn, en in lijn met de AVG? En dat bij het ontbreken 
hiervan ingegrepen wordt?

* Aangeven wat van toepassing is.

Toelichting (indien nodig):


